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Protokół Nr I/2024  
z posiedzenia I sesji w VIII kadencji Rady Gminy Fabianki 

w dniu 6 maja 2024 roku 
 

Obrady Rady Gminy Fabianki rozpoczęły się o godz. 900 i trwały do godz. 1127. Uczestniczyli w nich radni 
według załączonej listy obecności, sołtysi z terenu gminy, Wójt Gminy Fabianki, Sekretarz Gminy, 
Skarbnik Gminy, Radca Prawny –mec.L. Wiśniewski , Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej – 
Irena Cackowska.  
 
Radny senior Artur Stroiński - powitał wszystkich obecnych na I sesji Rady Gminy Fabianki w IX 

kadencji.  Pogratulował nowej Radzie pozytywnych wyników wyborów. Wyjaśnił, iż zgodnie z 
ustawą o samorządzie gminnym pierwsze posiedzenie Rady Gminy zostało zwołane przez 
Komisarza Wyborczego.  

 
Radny senior Artur Stroiński -  Przed rozpoczęciem obrad głos poprosił Przewodniczącą Gminnej 

Komisji Wyborczej- Irenę Cackowską aby wręczyła zaświadczenia nowo wybranym Radnym 
 
Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej w Fabiankach- złożyła gratulacje i wyrazy uznania 

Panu Zbigniewowi Słomskiemu, który został wybrany wójtem gminy Fabianki w pierwszej turze 
wyborów bezwzględną większością głosów. Uzyskując tym samym wynik 74,35% przy liczbie 
2789 głosów na tak. Dodała, że  już same liczby świadczą o zaufaniu, jakim obdarzyli go 
mieszkańcy naszej gminy. Wynik ponad 74% to powód do dumy i satysfakcji. To także 
mobilizacja do pracy na następne lata na rzecz naszej małej ojczyzny. Wójt rozpoczął tym 
samym trzecią kadencję na stanowisku Wójta Gminy Fabianki. Następnie zaprosiła Wójta po 
odbiór zaświadczenia o wyborze na to stanowisko i wręczyła  wspomniane zaświadczenie. W 
następnej kolejności powitała wybranych na IX kadencję Radnych Gminy Fabianki a 
szczególnie osoby, które po raz pierwszy będą pełniły tę zaszczytną funkcję. Są to radni: Pani 
Justyna Katarzyna Kłobukowska, Pani Marta Prylińska, Pani Maria Skotnicka, Pan Damian 
Cackowski, Pan Rafał Kawczyński, Pan Krzysztof Niedziałkowski, Pan Adam Pałucki. W Radzie 
Gminy mamy również osoby, które po raz kolejny zwiastują funkcję radnego, a na szczególne 
wyróżnienie zasługuje Pan Artur Stroiński wybrany po raz piąty na to stanowisko. Czwarty raz 
radnym został pan Piotr Jetter. Po raz trzeci w Radzie Gminy zasiądą Pan, Krzysztof Górecki i 
Wojciech Mosakowski. Natomiast po raz drugi do Rady Gminy wybrani zostali pan Andrzej 
Krasiński, Pan Zbigniew Perlikowski i Pan Andrzej Marek Zieliński. Pogratulowała wszystkim 
wygranych wyborów życząc wytrwałości w konsekwentnym realizowaniu planów, a przede 
wszystkim energii przyjaznych ludzi wokół, satysfakcji i zadowolenia. Dodała, iż wierzy, że dobro 
mieszkańców będzie dla nich największą wartością a zaufanie jakim obdarzyli ich wyborcy 
zaprocentuje wytężoną pracą i przyczyni się do dalszego rozwoju naszej gminy. Niech kolejne 
lata obfitują w liczne sukcesy, wniosą satysfakcję z dobrze wykonanych zadań oraz będą 
szczęśliwe pod względem zawodowym i osobistym. Następnie Przewodnicząca GKW wręczyła 
radnym zaświadczenia Gminnej Komisji Wyborczej w Fabiankach potwierdzające uzyskanie 
mandatu radnego w wyborach samorządowych przeprowadzonych w dniu 7 kwietnia 2024 roku.  

 
Ad.1 

 
Radny senior Artur Stroiński - dokonał oficjalnego otwarcia I sesji Rady Gminy Fabianki. Stwierdził 

prawomocność obrad na podstawie załączonej listy obecności radnych  z dnia 6 maja 2024 roku. 
Zgodnie z listą obecności Rada Gminy Fabianki obraduje na pierwszej sesji w składzie 15 
radnych. Wyjaśnił, iż zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym pierwsze posiedzenie Rady 
Gminy zostało zwołane przez Komisarza Wyborczego. 

 
Ad.2 

 
Radny senior Artur Stroiński – poinformował, iż teraz przystąpimy do złożenia ślubowania przez 

radnych. Wyjaśnił sposób w jaki zostanie złożone ślubowanie. Poprosił najmłodszego z radnych 



2 
 

– radnego Adama Pałuckiego o odczytanie treści roty ślubowania a następnie wyczytywanie z 
listy obecności kolejno nazwisk radnych w celu złożenia przez nich ślubowania.  

 
Radny Adam Pałucki – jako najmłodszy radny odczytał treść roty ślubowania radnego. 
 
„Wierny Konstytucji i prawu rzeczypospolitej Polskiej ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować 
godnie, rzetelnie i uczciwie mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców ślubuję tak mi 
dopomóż Bóg”.   
 
Następnie po wywołaniu przez radnego Adama pałuckiego nazwiska radnego zgodnie z listą obecności 
każdy z nich złożył ślubowanie poprzez powstanie a następnie wypowiedzenie słowa ślubuję lub ślubuję 
tak mi dopomóż Bóg.  
               
Ślubowanie złożyli kolejno następujący radni: 
1) Cackowski Damian  
2) Górecki Krzysztof 
3) Jetter Piotr Mirosław 
4) Kawczyński Rafał   
5) Kłobukowska Justyna Katarzyna,  
6) Krasiński Andrzej,  
7) Mosakowski Wojciech,  
8) Niedziałkowski Krzysztof Zbigniew, 
9)   Pałucki Adam, 
10)  Perlikowski Zbigniew,  
11)  Prylińska Marta 
12) Skotnicka Maria 
13) Stawisiński Bartłomiej,  
14)  Stroiński Artur Kazimierz,  
15)  Zieliński Andrzej Marek. 
 

Ad.3 
 

Przewodniczący RG – poinformował, iż kolejnym punktem jest złożenie ślubowania przez Wójta Gminy. 
Poprosił Wójta Gminy Fabianki o powstanie i złożenie ślubowania. 

 
   Pan Zbigniew Słomski – złożył ślubowanie na Wójta Gminy Fabianki IX kadencji w następującej treści: 

„ Obejmując urząd wójta gminy, uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony 
 mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców gminy.”  

„ Tak mi dopomóż Bóg.” 
 

Po złożeniu ślubowania radni gminy, radni powiatu włocławskiego z terenu gminy  i sołtysi pogratulowali 
Wójtowi Gminy osiągniętego wysokiego wyniku wyborów na Wójta, życząc wielu sukcesów w IX kadencji 
Wójta Gminy Fabianki. 
 

Wójt Gminy Fabianki Zbigniew Słomski – podziękował w imieniu swoim i nowo wybranych Radnych 
Przewodniczącej Komisji za trudną i wzorowo wykonaną  pracę. Korzystając z tego, że jest przy 
głosie pogratulował radnym pozytywnych wyników wyborów. Dodał, że ta rada a w niej 
młodzieńcza ekspresja z doświadczeniem osób o większym stażu doprowadzi do rozwoju 
naszej przepięknej małej ojczyzny. Chciałby, aby rada pracowała z Wójtem zgodnie pomimo 
różnic w poglądach. Jest głęboko przekonany, że radni wzięli udział w wyborach z 
przeświadczeniem, że mamy służyć mieszkańcom, a nie toczyć wojny. Poprosił o współpracę 
bowiem kampania się skończyła a przed nami wiele pracy. Ma nadzieję na pozyskanie 
większych środków finansowych a to też będzie jeszcze więcej pracy jak dotychczas. Naszym 
obowiązkiem jest jednoczyć naszych mieszkańców bowiem mamy piękną małą ojczyznę i ciąży 
na nas obowiązek aby ona nadal się rozwijała. Wszystkie wyniki w nauce, które mamy od pod 
kilkunastu lat przewyższają średnią wojewódzką. To ogromna satysfakcja, że nasze placówki 
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oświatowe jak i społeczeństwo wie, że siła jest w edukacji. Wierzy w siłę rozwoju. Obyśmy to 
podtrzymali. Życzy Radzie obfitych decyzji, takich, które przynoszą rozwiązywanie problemów i 
wpływają na rozwój tej gminy. 

 
Następnie Pan Wójt wręczył kwiaty Przewodniczącej GKW w podziękowaniu za trudną wykonaną pracę.  
 

Ad.4  
 

Radny senior Artur Stroiński -  stwierdził, iż kolejnym punktem obrad jest przyjęcie porządku obrad. 
Poinformował, iż zgodnie z art.20 ust.1a ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 
roku ( tekst jednolity: Dz.U. z 2024r. poz.609) Rada Gminy ma prawo dokonać rozszerzenia 
porządku obrad sesji. Zarządził dyskusję nad porządkiem obrad.  Jako radny gminy zgłosił 
wniosek o rozszerzenie porządku obrad  w pkt.5- 12 w następującej treści: 

„ 5.    Wybór Przewodniczącego Rady 
       a/ powołanie komisji skrutacyjnej,  
       b/ przyjęcie regulaminu głosowania, 
       c/ zgłoszenie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy, 
       d/ przeprowadzenie głosowania,  
       e/ ogłoszenie wyników głosowania,  
       f/ podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady.  
6.     Przejęcie przez Przewodniczącego Rady prowadzenia sesji od Radnego Seniora. 
7.     Wybory Wiceprzewodniczących Rady: 
       a/ powołanie komisji skrutacyjnej,  
       b/ przyjęcie regulaminu głosowania, 
       c/ zgłoszenie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczących Rady Gminy, 
       d/ przeprowadzenie głosowania,  
       e/ ogłoszenie wyników głosowania, 
       f/ podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady. 
   8.  Przyjęcie uchwały w sprawie  powołania Komisji Rewizyjnej. 
   9.  Przyjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 10.  Podjęcie uchwały w sprawie powołania  stałych komisji Rady Gminy Fabianki. 
 11. Wnioski i zapytania. 

                  12. Zakończenie obrad I sesji Rady.” 
 
Nikt z obecnych nie zgłosił więcej wniosków w zakresie treści porządku obrad I sesji.  
 
Radny senior Artur Stroiński -  zarządził głosowanie nad porządkiem obrad z uwzględnieniem 

zgłoszonego wniosku o rozszerzenie porządku w pkt. 5-12. Poinformował, że głosowanie odbywa 
się poprzez elektroniczny system głosowania imiennego. Poprosił o przyciśnięcie stosownego 
przycisku na pilocie do głosowania. 

 

Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 15„za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 
przyjęła porządek obrad I sesji Rady Gminy Fabianki w dniu 6 maja 2024 roku w następującym 
brzmieniu:    
                         (w załączeniu wykaz imienny głosowania) 

 
„     1.    Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.    Ślubowanie radnych. 
3.    Ślubowanie wójta. 
4.    Przyjęcie porządku obrad. 
5.    Wybór Przewodniczącego Rady 
       a/ powołanie komisji skrutacyjnej,  
       b/ przyjęcie regulaminu głosowania, 
       c/ zgłoszenie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy, 
       d/ przeprowadzenie głosowania,  
       e/ ogłoszenie wyników głosowania,  
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       f/ podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady.  
6.     Przejęcie przez Przewodniczącego Rady prowadzenia sesji od Radnego Seniora. 
7.     Wybory Wiceprzewodniczących Rady: 
       a/ powołanie komisji skrutacyjnej,  
       b/ przyjęcie regulaminu głosowania, 
       c/ zgłoszenie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczących Rady Gminy, 
       d/ przeprowadzenie głosowania,  
       e/ ogłoszenie wyników głosowania, 
       f/ podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady. 
   8.  Przyjęcie uchwały w sprawie  powołania Komisji Rewizyjnej. 
   9.  Przyjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 10.  Podjęcie uchwały w sprawie powołania  stałych komisji Rady Gminy Fabianki. 
 11. Wnioski i zapytania. 
 12. Zakończenie obrad I sesji Rady.       ” 
 
 

Ad. 5 
 

a) 
Radny senior Artur Stroiński – zaproponował przystąpienie do powołania 3-osobowej Komisji 

Skrutacyjnej. Przypomniał, że osoby kandydujące na funkcję przewodniczącego Rady Gminy  
nie mogą wchodzić w skład Komisji Skrutacyjnej. Bardzo proszę o zgłoszenie co najmniej 3 
radnych do pracy w komisji. 

 
Radna Maria Skotnicka – zgłosiła kandydaturę  radnego Bartłomieja Stawisińskiego, 
 
Radny Bartłomiej Stawisiński – zgłosił kandydaturę  radnego  Piotra Jettera, 
 
Radny Krzysztof Górecki – zgłosił kandydaturę radnej Justyny Kłobukowskiej. 

 
Brak dalszych zgłoszeń kandydatur do komisji skrutacyjnej. 
 
Radny senior Stroiński –  zwrócił się do każdego ze zgłoszonych kandydatów z zapytaniem czy 

wyrażają zgodę na kandydowanie do składu Komisji Skrutacyjnej? 
 
Radny Stawisiński Bartłomiej - wyraził zgodę na kandydowanie do składu Komisji Skrutacyjnej. 
 

Radny  Piotr Jetter -wyraził zgodę na kandydowanie do składu Komisji Skrutacyjnej. 
 
Radna Justyna Kłobukowska - wyraziła zgodę na kandydowanie do składu Komisji Skrutacyjnej. 
 
Radny senior Artur Stroiński -  zarządził głosowanie nad powołaniem komisji skrutacyjnej. 

 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 15„za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 
powołała komisję skrutacyjną.  

 
Radny senior Artur Stroiński -  zarządził 5 minutową przerwę w celu ukonstytuownia się komisji 

Skrutacyjnej. 
 
Radny Senior Artur Stroiński – wznowił obrady I sesji. 
 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – poinformowała o wynikach ukonstytuowania się Komisji 

Skrutacyjnej. Członkowie komisji na Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej powołali Radną 
Justynę Katarzynę Kłobukowską. 

 
b) 
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Radny senior Artur Stroiński –  zapytał obecnych czy z uwagi na fakt, iż treść regulaminu głosowania 
została radnym przesłana w materiałach na sesję jest potrzeba go przedstawiania.  

 
Radni stwierdzili, że nie ma takiej potrzeby.  
 
Radny senior Artur Stroiński – zarządził dyskusję nad regulaminem głosowania w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Gminy.  
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji nad treścią regulaminu Radny Senior zarządził głosowanie. 
 

Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym, jednogłośnie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 
„wstrzymujących się” przyjęła regulamin głosowania w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 
Gminy Fabianki uchwałą Nr I/1/2024 z dnia 6 maja 2024r. (w załączeniu wykaz imienny głosowania)   

 
c) 

 

Radny senior Artur Stroiński – poprosił o zgłaszanie kandydatur na Przewodniczącego Rady 
Gminy Fabianki. 

 
Radny Zieliński Andrzej - zgłosił kandydaturę radnego Krzysztofa Góreckiego na funkcję 

Przewodniczącego Rady Gminy Fabianki. Uzasadnił swoją kandydaturę tym, iż Pan 
Krzysztof Górecki to doświadczony samorządowiec. Funkcję radnego będzie pełnił już 
trzecią kadencję. W dwóch poprzednich jako przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu, Zdrowia, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. Radny dał się poznać jako osoba, 
która w sposób merytoryczny i skuteczny potrafiła rozwiązywać problemy wynikające z zadań 
tej komisji. Poza tym od kilku lat pan Krzysztof Górecki pracuje w starostwie powiatowym we 
Włocławku, gdzie również na co dzień sprawy samorządowe oraz problemy obywateli nie są 
mu obce. Pan radny Krzysztof Górecki to osoba kreatywna, umiejąca współpracować z 
ludźmi i dlatego uważa, iż w roli Przewodniczącego Rady Gminy Fabianki dziewiątej kadencji 
poradzi on sobie doskonale.  

 
Brak dalszych kandydatur. 
 
Radny senior Artur Stroiński –  zapytał zgłoszonego  kandydata czy wyraża on zgodę                                

na kandydowanie na funkcję Przewodniczącego Rady Gminy Fabianki? 
 
Radny Krzysztof Górecki – poinformował, iż wyraża zgodę na kandydowanie. 
 
Prowadzący obrady radny senior Stroiński – zarządził przerwę w celu przygotowania przez 

Komisję Skrutacyjną kart do głosowania niezbędnych do przeprowadzenia tajnego 
głosowania w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Fabianki. 

 
Przerwa 12 minut. 
 
Prowadzący obrady radny senior Stroiński – wznowił obrady. 
 
d) 

  Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – przypomniała zasady głosowania tajnego i sposób 
prawidłowo oddanego ważnego głosu.  

 
Następnie radni przystąpili do tajnego głosowania na Przewodniczącego Rady Gminy.  
Zgodnie z listą obecności Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytywała kolejno nazwiska 
radnych, którzy to po odebraniu karty do głosowania dokonywali oddania głosu w wyznaczonym               
do tego miejscu.  Po oddaniu głosu wrzucali swoją kartę do głosowania do urny  umieszczonej                        
w widocznym miejscu i nadzorowanej przez Komisję Skrutacyjną. 
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Po zakończonym głosowaniu przez wszystkich radnych Radny Senior zarządził 10 minutową 
przerwę  w obradach I sesji w celu ustalenia przez komisję skrutacyjną wyniku głosowania. 
 
Komisja Skrutacyjna w wyznaczonym do tego miejscu dokonała policzenia głosów i sporządzenia 
protokołu z głosowania. 
 

e) 
 

Po 10 minutach Radny Senior wznowił obrady z uwagi na pozyskanie informacji od komisji 
Skrutacyjnej                    o zakończeniu prac mających na celu ustalenie wyniku głosowania.  
 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – odczytała protokół z ustalenia wyników głosowania                       

w wyborach Przewodniczącego Rady Gminy Fabianki. Poinformowała, iż zgodnie                                 
z załączonym protokołem radny Krzysztof Górecki uzyskał bezwzględną większość głosów. 
Oddano 15 głosów ważnych.  

 
W wyniku powyższego głosowania radny Krzysztof Górecki został wybrany                                                 
na Przewodniczącego Rady Gminy Fabianki  IX kadencji. 
 
f) 
Prowadzący obrady Radny Senior Stroiński - odczytał treść projektu uchwały stwierdzającej 

wybór na Przewodniczącego Rady Gminy. 
 

Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym, jednogłośnie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 
„wstrzymujących się” przyjęła uchwałę Nr I/2/2024 z dnia 6 maja 2024r. w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Rady Gminy Fabianki. 
                                                             (w załączeniu wykaz imienny głosowania)   

 
Ad.6 
 
Prowadzący obrady radny senior Stroiński –  dokonał przekazania prowadzenia obrad I sesji 

Rady Gminy Przewodniczącemu Rady Gminy IX kadencji – Panu Krzysztofowi Góreckiemu. 
Pogratulował radnemu wyboru na Przewodniczącego Rady Gminy. Życzył 
Przewodniczącemu aby obrady Rady były prowadzone solidnie i rzeczowo. 

 
Przewodniczący RG – Krzysztof Górecki – podziękował za powierzoną mu funkcję. Stwierdził, że 

jest to dla niego ogromny zaszczyt, wyróżnienie, ale jeszcze większe zobowiązanie i 
ogromny kredyt zaufania, którym Radni go obdarzyli. Będzie starał się spłacić go w 100 
procentach, a nawet z nadwyżką. Zaprosił wszystkich do współpracy dla dobra i na rzecz 
mieszkańców gminy Fabianki. Zapewnił, że dołoży wszelkich starań, aby każda osoba na tej 
Sali była traktowana z należytym szacunkiem, bo wszyscy, którzy tutaj jesteśmy, mamy 
ogromny mandat zaufania od naszych wyborców. Wszyscy jesteśmy tutaj równi. Jest 
głęboko przekonany, że ma pełne wsparcie pana wójta i pracowników gminy Fabianki. A 
zwłaszcza pani Ani i pana Marcina, którzy bezpośrednio współpracują jako obsługa Biura 
Rady Gminy. Za to już dziś serdecznie dziękuje. Chciałby również już dzisiaj przeprosić za 
wszelkie niedociągnięcia i błędy, które będą się pojawiały a wynikają ze stresu, który nam 
wszystkim towarzyszy. Ma nadzieję, że takowe wszelkie potknięcia zostaną mu wybaczone. 
Raz jeszcze zaprosił do  współpracy. 

 
Ad.7 
 
a) 
 
Przewodniczący RG – Krzysztof Górecki – zaproponował Radzie Gminy aby Komisja Skrutacyjna 

powołana do wyboru Przewodniczącego Rady Gminy pełniła obowiązki w zakresie 
przeprowadzenia procedury głosowania w zakresie wyboru Wiceprzewodniczących Rady 
Gminy. Zapytał czy ktoś sprzeciwia się tej propozycji?  
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Nikt z Radnych nie zgłosił sprzeciwu w zakresie działania Komisji Skrutacyjnej. 
 
Radny Zbigniew Perlikowski – poinformował obecnych, iż został powołany Klub Radnych „Dla 

dobra Gminy Fabianki”. Przewodniczącą Klubu jest Radna Marta Prylińska, członkowie to 
radny Piotr Jetter i Radny Zbigniew Perlikowski. Akt powołania Klubu Radnych przedłożył 
Przewodniczącemu Rady Gminy Fabianki.   

 
Radny Artur Stroiński – poinformował, że skoro już są przedkładane informacje o powołanych 

Klubach Radnych to pragnie zawiadomić, iż ukonstytuował się Klub Radnych Jedność, który 
funkcjonował w minionej kadencji rady. W skład Klubu Jedność wchodzą: Przewodniczący 
Klubu -Artur Stroiński, Sekretarz- Krzysztof Górecki, członkowie: Justyna Kłobukowska, 
Bartłomiej Stawisiński, Andrzej Zieliński, Adam Pałucki, Andrzej Krasiński, Maria Skotnicka, 
Damian Cackowski. Zaprosił radnych niezdeklarowanych do wstąpienia do Klubu Radnych 
Jedność.  

 
Przewodniczący RG – Krzysztof Górecki – podziękował za przedłożone dokumenty w zakresie 

powołania Klubów Radnych. Powracając do porządku obrad jeszcze raz zapytał czy jest jakiś 
sprzeciw aby Komisja skrutacyjna działała w tym samym składzie, w którym była powołana 
do poprzednich wyborów? W przypadku gdy nie będzie sprzeciwu, to uznaję, że rada jest za 
propozycją.  

 
Brak głosów przeciw. 
 
Przewodniczący RG Krzysztof Górecki – zapytał poszczególnych członków Komisji Skrutacyjnej 

czy wyrażają zgodę na pełnienie funkcji w Komisji Skrutacyjnej w zakresie wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady Gminy.  

 
Radny Stawisiński Bartłomiej - wyraził zgodę na pełnienie funkcji w komisji skrutacyjnej. 
 

Radny  Piotr Jetter -wyraził zgodę na pełnienie funkcji w komisji skrutacyjnej. 
 

Radna Justyna Kłobukowska - wyraziła zgodę na pełnienie funkcji w komisji skrutacyjnej. 
 

 
b)  
 

Przewodniczący RG Krzysztof Górecki – stwierdził, iż każdy z Radnych otrzymał w materiałach 
regulamin w zakresie głosowania w wyborach Wiceprzewodniczących RG i mógł się z nim 
zapoznać. Zapytał czy są jakieś pytania bądź sugestie w zakresie treści regulaminu?  

 
Brak zapytań do regulaminu głosowania wyboru Wiceprzewodniczących RG.  
 
Przewodniczący RG Krzysztof Górecki – odczytał projekt uchwały po czym zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu głosowania w wyborach 
Wiceprzewodniczących Rady Gminy. Poprosił o oddanie głosu poprzez przyciśnięcie 
odpowiedniego przycisku na pilocie. 

 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym, jednogłośnie: 15 „za”, 0 „przeciw”,                                     
0 „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę Nr I/3/2024 z dnia 6 maja 2024r. w sprawie przyjęcia 
regulaminu głosowania w wyborach Wiceprzewodniczących Rady Gminy Fabianki.  

                                                   (w załączeniu wykaz imienny głosowania)   
 
     c) 

 
Przewodniczący RG Krzysztof Górecki – poprosił o zgłaszanie kandydatur na 

Wiceprzewodniczących RG. 
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Radny Artur Stroiński -  zgłosił kandydaturę radnej Marii Skotnickiej 
 
Radna Maria Skotnicka – zgłosiła kandydaturę radnego Artura Stroińskiego. 
 
Radny Piotr Jetter – zgłosił kandydaturę radnej Marty Prylińskiej. 
 
Przewodniczący RG Krzysztof Górecki – zapytał poszczególnych kandydatów czy wyrażają 

zgodę na kandydowanie.  
 
Radny Artur Stroiński -  wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję Wiceprzewodniczącego RG. 
 
Radna Maria Skotnicka – wyraziła zgodę na kandydowanie na funkcję Wiceprzewodniczącego RG. 
 
Radna Marta Prylińska – wyraziła zgodę na kandydowanie na funkcję Wiceprzewodniczącego RG. 
 
Przewodniczący RG – zarządził 10 minutową przerwę w celu przygotowania kart  do głosowania                     

w wyborach na Wiceprzewodniczących RG przez Komisję Skrutacyjną.  
 
d)  
 
Przewodniczący RG – wznowił obrady I sesji RG. 
 

  Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – przypomniała regulamin głosowania tajnego i sposób 
prawidłowo oddanego ważnego głosu w wyborach na Wiceprzewodniczących RG.  

 
Następnie radni przystąpili do tajnego głosowania na Wiceprzewodniczących Rady Gminy.  
 
Zgodnie z listą obecności Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytywała kolejno nazwiska 
radnych, którzy to po odebraniu karty do głosowania dokonywali oddania głosu w wyznaczonym                
do tego miejscu.  Po oddaniu głosu wrzucali swoją kartę do głosowania do urny  umieszczonej                      
w widocznym miejscu i nadzorowanej przez Komisję Skrutacyjną. 
 
Po zakończonym głosowaniu przez wszystkich radnych Przewodniczący RG zarządził 10 minutową 
przerwę w obradach I sesji w celu ustalenia przez Komisję Skrutacyjną wyniku głosowania. 
 
Komisja Skrutacyjna w wyznaczonym do tego miejscu dokonała policzenia głosów i sporządzenia 
protokołu z głosowania. 
 

 
e) 
 
Przewodniczący RG – wznowił obrady I sesji RG. 
 
  Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej –odczytała protokół z ustalenia wyników głosowania                   

w wyborach Wiceprzewodniczących Rady Gminy Fabianki. Poinformowała, iż zgodnie                     
z załączonym protokołem oddano 15 głosów ważnych.  Radna Skotnicka Maria otrzymała 14 
głosów za, Radna Prylińska Marta otrzymała 6 głosów za, radny Stroiński otrzymał 9 głosów 
za. 

 
W wyniku powyższego głosowania na Wiceprzewodniczących RG wybrano poprzez 
głosowanie tajne Radną Marię Skotnicką i Radnego Artura Stroińskiego. 
 
f) 
 
Przewodniczący RG - odczytał treść projektu uchwały stwierdzającej wybór                                                       

na Wiceprzewodniczących Rady Gminy. 
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Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym, jednogłośnie: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 
„wstrzymujących się” przyjęła uchwałę Nr I/4/2024 z dnia 6 maja 2024r. w sprawie wyboru 
Wiceprzewodniczących Rady Gminy Fabianki. 
                                                             (w załączeniu wykaz imienny głosowania)   

 
 
Przewodniczący RG – pogratulował Radnym powierzenia funkcji Wiceprzewodniczących RG. Cieszy  

się na współpracę z tak bardzo doświadczonymi samorządowcami. Z jednej strony Pani 
Maria Skotnicka, która jest wieloletnim bardzo doświadczonym pracownikiem 
samorządowym. Była Kierownikiem GOPS w Fabiankach i zajmowała się bardzo trudną i  
potrzebną pomocą społeczną. Na pewno będzie ona bardzo dużym wsparciem dla 
Przewodniczącego RG. Pogratulował także Panu Wiceprzewodniczącemu Arturowi 
Strońskiemu, który jest najbardziej doświadczonym radnym spośród wszystkich radnych tej 
kadencji, bowiem pełni tę funkcję już 5 kadencji. To świadczy o olbrzymim zaufaniu 
społecznym. Dzięki obecności takich wiceprzewodniczących będzie miał naprawdę bardzo 
duże wsparcie w pełnieniu swoich obowiązków. Zaprosił Wiceprzewodniczących RG  do 
zajęcia miejsc przy stole prezydialnym. 

 
Radna Skotnicka Maria – podziękowała wszystkim za uzyskane głosy poparcia w głosowaniu. Jest 

bardzo wzruszona i dziękuje za powierzone zaufanie. Obiecuje, że tego zaufania nie 
zawiedzie. 

 
Radny Stroiński Artur – podziękował wszystkim tym, którzy zagłosowali na niego i tym, którzy nie 

zagłosowali na niego. Zaapelował do Wysokiej Rady, aby szanować nazwisko Artura 
Stroińskiego i szanować jego region, czyli Chełmice Dużą i Świątkowiznę. Dziś ci mieszkańcy 
najbardziej zasługują na to z uwagi na to jak była prowadzona kampania wyborcza. Ci 
mieszkańcy naprawdę zaufali radnemu i naprawdę jest im bardzo wdzięczny. Dziękuje 
radnym za wybór na wiceprzewodniczącego rady. 

  
Radny Adam Pałucki – przeprosił, że w tym punkcie zabiera głos ale chciałby podziękować oficjalnie 

radnemu minionych kadencji z terenu Skórzna Panu Adamowi Cackowskiemu za wsparcie i 
zaufanie. Za to, że też tutaj padło radnego imię jeszcze w trakcie Kampanii uważa tak jak 
pan wójt, że jest to ikona samorządności. Dlatego zabiera teraz głos, bo nie chcę go już tutaj 
do końca dzisiejszej sesji trzymać. Dziękuje Koledze Adamowi za to wszystko, co dla niego 
zrobił i jest dla niego wzorem.  

 
Pan Adam Cackowski – podziękował za słowa swojemu przedmówcy. Dodał, że jest bardzo 

wzruszony i życzy dużo szczęścia, pomyślności i przede wszystkim zgody całej radzie 
Gminy. Pełnił funkcję radnego przez 35 lat i sołtysa 20 lat. Jedną kadencję, co nie był radnym, 
ale był sołtysem więc także pracował w samorządzie. Przyszedł czas kiedy trzeba 
zrezygnować i pozwolić działać młodszym. Radnego Adama Pałuckiego zna osobiście od 
dziecka i cieszy się, żet to właśnie on przejmuje funkcję radnego w jego rejonie wyborczym.  
Stwierdził, iż w miarę potrzeby służy wsparciem i pomocą bowiem nie stroni od pracy. 
Stwierdził, że rada będzie miała różne zdania, jak miało to miejsce za jego kadencji w radzie 
ale trzeba wypracować taki model działania, żeby to było po prostu z korzyścią dla nas 
mieszkańców. Nie wie czy wszystkie decyzje były trafne ale zawsze podejmowane były 
mając na uwadze dobro społeczności.  Uważa, że gmina funkcjonuje na dobrym poziomie i 
deficyt jest na odpowiednim poziomie a mieszkańcy w miarę zadowoleni. Przez te 35 lat, 
kiedy był radnym i sołtysem myślał, że kiedyś wszystko da się zrobić ale czas ciągle stawiał 
przed samorządem nowe problemy i zadania do rozwiązania. Był to czas wielu ważnych 
przemian także ustrojowych i terytorialnych. Przez 35 lat jego pracy nie udało się wszystkiego 
zrobić bo to nie możliwe. Ta Rada Gminy chociaż życzy jej jak najlepiej też napotykać będzie 
wiele problemów. Życzy Radzie i Wójtowi aby udało się im wspólnie dużo zrobić dla 
mieszkańców i naszej Gminy Fabianki. 
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Wójt – stwierdził, iż już dziękował panu Adamowi, dlatego też użył zwrotu ikona samorządności. Pan 
Adam jest od samego początku tak jak mówił już wcześniej po wprowadzeniu zmian ustrojowych 
w samorządzie. Na pewno będzie jeszcze okazja do uroczystych podziękowań na bardziej 
otwartej imprezie plenerowej. Takie uroczyste podziękowanie chciałby wręczyć wszystkim 
radnym, którzy pełnili funkcję wcześniej, ponieważ każdy z nich dołożył cegiełkę do rozwoju tej 
gminy. My dostaliśmy kredyt zaufania. I musimy pracować tak, żeby go spłacić. Myśli, że my też 
to realizujemy, ale przy takim wsparciu jak osoba Pana Adama jest głęboko przekonany, że 
możemy zrobić więcej. Mimo wszystko, że jest Pan Adam wzruszony, zawsze starał się 
jednoczyć, czy to radnych, czy to mieszkańców. Nadmienił, iż warto byłoby też wprowadzić tytuł 
honorowego radnego gminy i takie tytuły nadawać. Jest to bardzo ważne, żeby ich ciężką pracę 
docenić. Nadmienił, że jak ktoś pracuje 2 kadencje czy jedną czy nawet 5 to jest narażony na 
krytykę i to też przeżywa emocjonalnie, bo też ma swój pogląd i na rozwój i też na załatwianie 
tych podstawowych zadań jakie przed nami stoją. No to krótko mówiąc, załatwianie niwelowanie 
problemów codziennego życia. Dlatego jeszcze raz dziękuje panu Adamowi za to, że wśród nas 
są takie ikony do naśladowania. Potrafił powiedzieć, mam następcę i nie rywalizuje. To jest 
prawdziwe i takich osób nam potrzeba jak najwięcej. 

 
Przewodniczący Rady Gminy – dodał, iż również pozwoli sobie zabrać głos, dlatego, że Pan Adam był, 

jest i zawsze będzie jego nauczycielem samorządności. Zawsze służył wsparciem i będzie 
zobowiązany, jeśli nadal będę mógł liczyć na te wszystkie uwagi i sugestie. Liczy na dalszą 
współpracę. 

 
Ad.8 
 
Przewodniczący Rady Gminy – poprosił o zgłaszanie kandydatur na członków Komisji Rewizyjnej. 
 
Radny Bartłomiej Stawisiński -  zgłosił kandydaturę Pana Zbigniewa Perlikowskiego, Pani Justyny 

Kłobukowskiej i Pana Stawisińskiego Bartłomieja.  
 
Brak zgłaszanych dalszych kandydatur na członków Komisji Rewizyjnej. 
 
Przewodniczący RG Krzysztof Górecki – zapytał poszczególnych kandydatów czy wyrażają zgodę 

na kandydowanie.  
 
Radny Zbigniew Perlikowski- wyraził zgodę na kandydowanie na członka  Komisji Rewizyjnej. 
 
Radna Justyna Kłobukowska - wyraziła zgodę na kandydowanie na członka  Komisji Rewizyjnej 
 
Radny  Stawisiński Bartłomiej  - wyraził zgodę na kandydowanie na członka  Komisji Rewizyjnej. 

 
 

Przewodniczący Rady Gminy – poprosił o zgłaszanie kandydatur na przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej. 

 
Radna Justyna Kłobukowska – zgłosiła kandydaturę radnego Bartłomieja Stawisińskiego.  
 
Brak innych zgłoszeń kandydatów na funkcję Przewodniczących RG. 

 
Przewodniczący Rady Gminy – zapytał radnego Bartłomieja Stawisińskiego, czy wyraża zgodę na 

kandydowanie na funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej ? 
 

Radny Stawisiński Bartłomiej  - wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję Przewodniczącego   
Komisji Rewizyjnej. 

 
Przewodniczący Rady Gminy – odczytał projekt uchwały w sprawie powołania komisji rewizyjnej po 

czym zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 
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Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym, jednogłośnie: 14 „za”, 1 „przeciw”, 0 
„wstrzymujących się” przyjęła uchwałę Nr I/5/2024 z dnia 6 maja 2024r. w sprawie powołania 
Komisji Rewizyjnej. 
 (w załączeniu wykaz imienny głosowania)   

 
Radny Stawisiński Bartłomiej  - podziękował za wybór jego osoby na funkcję Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej. 
 

Ad. 9  
 
Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym Dz.U 

z 2018r poz. 994. powstaje obowiązek powołania komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Poprosił 
o zgłaszanie kandydatur na członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji . 

 
 
Radna Justyna Kłobukowska – zgłosiła do składu komisji następujące kandydatury: 

1) Radnego Andrzeja Krasińskiego, 
2) Radną Martę Prylińską, 
3) Radną Justynę Kłobukowską.  

 
Brak dalszych kandydatur na członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy – zapytał radnych czy wyrażają zgodę na kandydowanie na 

członków  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji ? 
 
Radny Andrzej Krasiński   -wyraził zgodę na kandydowanie na członka  Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji. 
 
Radna Marta Prylińska  -wyraziła zgodę na kandydowanie na członka  Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji. 
  
Radna Justyna Kłobukowska  -wyraził zgodę na kandydowanie na członka  Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy – poprosił o zgłaszanie kandydatur na funkcję Przewodniczącego 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji . 
 
Radny Damian Cackowski- zgłosił kandydaturę radnej Justyny Kłobukowskiej. 
 
Przewodniczący Rady Gminy – zapytał radną Justynę Kłobukowską  czy wyraża zgodę na 

kandydowanie na funkcję Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji ? 
 
Radna Justyna Kłobukowska  -wyraziła zgodę na kandydowanie na funkcję Przewodniczącego  

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy –  odczytał projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji i zarządził głosowanie nad projektem uchwały.  
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr I/6/2024 z dnia 6 maja 2024r. w sprawie powołania Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. 
         (w załączeniu wykaz imienny głosowania)   

 
 Ad.10  
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Przewodniczący Rady Gminy – poprosił o zgłaszanie kandydatur na członków Komisji Rolnictwa, Rozwoju 
Gminy i Spraw Budżetowych. 
 
Radny Andrzej Zieliński – zgłosił do składu komisji Rolnictwa, Rozwoju Gminy i Spraw Budżetowych 

następujące kandydatury: 
1) Radną Marię Skotnicką, 
2) Radną Martę Prylińską, 
3) Radnego Krzysztofa Góreckiego, 
4) Radnego Wojciecha Mosakowskiego, 
5) Radnego Andrzeja Krasińskiego, 
6) Radnego Andrzeja Zielińskiego.  

 
Brak dalszych kandydatur na członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 
Przewodniczący Rady Gminy – zapytał radnych czy wyrażają zgodę na kandydowanie na członków  

Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gminy i Spraw Budżetowych? 
 
Radna Maria Skotnicka  -wyraziła zgodę na kandydowanie na członka  Komisji Rolnictwa, Rozwoju 

Gminy i Spraw Budżetowych. 
 
Radna Marta Prylińska  -wyraziła zgodę na kandydowanie na członka  Komisji Rolnictwa, Rozwoju 

Gminy i Spraw Budżetowych. 
 
Radny Krzysztof Górecki   -wyraził zgodę na kandydowanie na członka  Komisji Rolnictwa, Rozwoju 

Gminy i Spraw Budżetowych. 
 
Radny Wojciech Mosakowski   -wyraził zgodę na kandydowanie na członka  Komisji Rolnictwa, 

Rozwoju Gminy i Spraw Budżetowych. 
 
Radny Andrzej Krasiński   -wyraził zgodę na kandydowanie na członka  Komisji Rolnictwa, Rozwoju 

Gminy i Spraw Budżetowych. 
 
Radny Andrzej Marek Zieliński   -wyraził zgodę na kandydowanie na członka  Komisji Rolnictwa, 

Rozwoju Gminy i Spraw Budżetowych. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy – poprosił o zgłaszanie kandydatur na funkcję Przewodniczącego 

Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gminy i Spraw Budżetowych. 
 
  Radny Piotr Jetter - zgłosił kandydaturę radnego Wojciecha Mosakowskiego. 
 
  Przewodniczący Rady Gminy – zgłosił kandydaturę radnego Andrzeja Marka Zielińskiego. 
 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał radnych czy wyrażają zgodę na kandydowanie na funkcję 
Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gminy i Spraw Budżetowych? 

 
Radny Wojciech Mosakowski   -wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję Przewodniczącego   

Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gminy i Spraw Budżetowych. 
 
Radny Andrzej Marek Zieliński   -wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję Przewodniczącego   

Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gminy i Spraw Budżetowych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy – zarządził 5 minutową przerwę w celu wprowadzenia do systemu 

głosowania imiennego dwóch głosowań kandydatur na funkcję Przewodniczącego Komisji 
Rolnictwa, Rozwoju Gminy i Spraw Budżetowych.  

 
Przerwa 5 minut w obradach I sesji RG. 
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Przewodniczący RG – wznowił obrady I sesji RG. Poinformował, że głosujemy pojedynczo każdą 

z kandydatur zgodnie ze zgłoszeniami. Zarządził głosowanie nad kandydaturą radnego 
Wojciecha Mosakowskiego na Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gminy i 
Spraw Budżetowych. 

 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 6 „za”, 9 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 
odrzuciła  kandydaturę radnego Mosakowskiego Wojciecha  na przewodniczącego Komisji 
Rolnictwa, Rozwoju Gminy i Spraw Budżetowych.   
                                                         (w załączeniu wykaz imienny głosowania)   
 
Przewodniczący RG – zarządził głosowanie nad kandydaturą radnego Andrzeja Marka Zielińskiego 

na Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gminy i Spraw Budżetowych.  
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 9 „za”, 4 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” 
przyjęła  kandydaturę radnego Mosakowskiego Wojciecha  na przewodniczącego Komisji 
Rolnictwa, Rozwoju Gminy i Spraw Budżetowych.   
                                              (w załączeniu wykaz imienny głosowania)   
 
Przewodniczący RG – poinformował, iż na przewodniczącego komisji Rolnictwa, Rozwoju Gminy i 

Spraw Budżetowych wybrano radnego Andrzeja Marka Zielińskiego. 
 
Radny Andrzej Marek Zieliński - podziękował za zaufanie ze strony radnych. Zdaje sobie sprawę, 

że jest to ważna i trudna Komisja, ale postara się ze swojej strony i przy wsparciu wszystkich 
członków Komisji o to, aby uchwały czy projekty uchwał podejmowane służyły zawsze 
wizerunkowej poprawie gminy, jak również dobra ich mieszkańców. Podziękował. 

 
 
Przewodniczący Rady Gminy – poprosił o zgłaszanie kandydatur na członków Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. Zaproponował 6 osobowy 
skład komisji.  

 
Radny Adam Pałucki – zgłosił do Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Bezpieczeństwa i 

Porządku Publicznego następujące kandydatury radnych: 
1) Radnego Krzysztofa Zbigniewa Niedziałkowskiego, 
2) Radnego Piotra Jettera, 
3) Radnego Rafała Kawczyńskiego, 
4) Radnego Artura Stroińskiego, 
5) Radnego Damiana Cackowskiego, 
6) Radnego Adama Pałuckiego.  

 
Brak dalszych kandydatur na członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego. 
 
Przewodniczący Rady Gminy – zapytał radnych czy wyrażają zgodę na kandydowanie na 

członków  Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego?. 

 
Radny Krzysztof Zbigniew Niedziałkowski -  wyraził zgodę na kandydowanie na członka Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 
 
Radny Piotr Jetter - wyraził zgodę na kandydowanie na członka Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 
 
Radny Rafał Kawczyński - wyraził zgodę na kandydowanie na członka Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 
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Radny Artur Stroiński - wyraził zgodę na kandydowanie na członka Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 
Zdrowia, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 

 
Radny Damian Cackowski - wyraził zgodę na kandydowanie na członka Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 
 
Radny Adam Pałucki - wyraził zgodę na kandydowanie na członka Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego.  
 
Przewodniczący Rady Gminy – poprosił o zgłaszanie kandydatur na funkcję Przewodniczącego 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego.  
 
Radny Artur Stroiński - zgłosił kandydaturę radnego Adama Pałuckiego. 
  
Radny Wojciech Mosakowski   - zgłosił kandydaturę radnego Piotra Jettera. 

 
Przewodniczący Rady Gminy – zapytał radnych czy wyrażają zgodę na kandydowanie na funkcję 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego?. 

 
Radny Adam Pałucki – wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję przewodniczącego Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 
 
Radny Piotr Jetter – wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję przewodniczącego Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego.  
 

Przewodniczący Rady Gminy – zarządził 5 minutową przerwę w celu wprowadzenia do systemu 
głosowania imiennego dwóch głosowań kandydatur na funkcję Przewodniczącego Komisji 
Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. Kandydatury 
radnego Adama Pałuckiego i kandydatury radnego Piotra Jettera.  

 
Przerwa 5 minut w obradach I sesji RG. 
 

Przewodniczący RG – wznowił obrady I sesji RG. Poinformował, że głosujemy pojedynczo każdą 
z kandydatur zgodnie ze zgłoszeniami. Zarządził głosowanie nad kandydaturą radnego 
Adama Pałuckiego na przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 

 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 10 „za”, 5 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 
przyjęła  kandydaturę radnego Adama Pałuckiego  na przewodniczącego Komisji Oświaty, 
Kultury, Sportu, Zdrowia, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego.  
                  (w załączeniu wykaz imienny głosowania)   
 
Przewodniczący RG – zarządził głosowanie nad kandydaturą radnego Andrzeja Marka Zielińskiego 

na Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gminy i Spraw Budżetowych.  
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 5 „za”, 8 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” 
odrzuciła  kandydaturę radnego Piotra Jettera  na przewodniczącego Komisji Oświaty, 
Kultury, Sportu, Zdrowia, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego.  
                  (w załączeniu wykaz imienny głosowania)   

 
Przewodniczący RG – poinformował, iż na przewodniczącego komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego wybrano poprzez głosowanie radnego 
Adama Pałuckiego. 
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Radny Adam Pałucki – podziękował za powierzenie mu funkcji przewodniczącego komisji. Jako 

młody radny prosi o wsparcie w pracy wszystkich członków komisji.  
 
Przewodniczący RG – odczytał projekt uchwały w sprawie powołania stałych komisji rady                              

a następnie zarządził głosowanie nad tym projektem uchwały. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 15 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 
„przeciwnych” podjęła uchwałę Nr I/7/2024 z dnia 6 maja 2024r. w sprawie powołania stałych 
komisji Rady Gminy Fabianki. 
  (w załączeniu wykaz imienny głosowania) 
 
 
Ad.11 
 
Wójt – podziękował za dzisiejszy sposób przeprowadzenia debaty na sesji i zachęcił do dobrej 

współpracy. 
 
 
Ad.12 
 
Przewodniczący RG – podziękował wszystkim obecnym za udział w I sesji Rady Gminy Fabianki   

a następnie zakończył obrady. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
Protokołowała: 
podinsp. Anna Wodzyńska 
 
 
 
 

 


